
Saker: 

 
Sak 1: Kontingent Medlemskap. 
Skal kontingenten forbli som den er på kr.300,- eller skal den økes? 

Styrets innstilling er at den forblir som den er, kr.300,- 

 

Sak 2: Kontingent Oasen. 

Skal kontingenten forbli som den er på kr.500,- eller skal den økes? 

Styrets innstilling er at den forblir som den er, kr.500,- 

 

Sak 3: Lover. 

Godkjenning av Lover for Kristiansund Hundeklubb.  

 

Styrets innstilling er at de forblir som de er.  

 

Sak 4: Drop-in Møst 

Skal prisen for drop-in økes eller forbli på kr.50,- ? 

 

Styrets innstilling er at den forblir på kr.50,- 

Sak 5: Drop-in Oasen 
Skal prisen for drop-in økes eller forbli på kr.50,- ? 

 

Styrets innstilling er at den forblir på kr.50,- 

 

Sak 6: Videre leie av Oasen 

 

Det er kommet inn en sak angående videre leie av Oasen.  

Ønsker klubben fortsatt å leie Oasen eller skal det letes etter et nytt alternativ? 

 

Styrets innstilling er å fortsatt leie oasen framover i tid. Ny reguleringsplan vil ikke skje før om minst 3 år.  

 

 

Sak 7: Underlag i Oasen 

Det er kommet inn sak om utbedring av underlaget i Oasen.  

 

Styrets Innstilling: 



Som diskutert på medlemsmøtet 27.10.22 ønskes det utbedring av underlag. Det er i ettertid kontaktet 

huseier og fått godkjenning til å fylle renner med sand/grus. Matter utgår da det lekker fra tak. Beste 

alternativ vil være sand og kunstgress både i forhold til holdbarhet og kostnader.  

 

Sak 8: Booking av Oasen.  
Det er kommet inn et ønske om et bookingsystem for bruk av oasen.  

 

Det er ønske for mulighet for å reservere hallen for egentrening og være sikker på at hallen er ledig når man 

ankommer.  

Styrets innstilling er at det ikke er ønskelig å innføre et bookingsystem da dette er vanskelig å følge opp.  

 

Motforslag:  

Styret ønsker i stedet mer konkrete kjøreregler for bruk av hallen.  

Styret vil ved førstkommende styremøte sette opp regler for bruk av hallen og sende disse ut på høring til 

Oasens leietakere.  

 

  

Sak 9: Komitéer: 
Det ble diskutert på sist medlemsmøte om klubben skal oppløse arrangementskomiteen og heller opprette 

en hovedkomité med underkomitéer i hver sport. I hovedkomitéen sitter en representant fra hver 

underkomité/treningsgruppe. 

 

Styrets innstilling er som følger:  

Det dannes en komite for hver sport. Det skal være en leder i hver komite som har kontakt med styrets 

kontaktperson og utarbeides prosedyrer og rutiner. 

 

Sak 10: Honorar for styremedlemmer.  
Skal styrehonorar fortsatt være kr.500,- eller skal det endres?  

 

Styret har ingen innstilling.  


